
Van:
Aan:
Onderwerp:
Datum:
Bijlagen:

!Raadsleden
Inspreken kan niet meer, ik zou niet weten hoe?
woensdag 14 juli 2021 11:05:34

Ave,

In mijn argeloosheid heb ik aangenomen dat inspreken 
altijd kan en zeker als het onderwerp van de 
vergadering nog in behandeling is en waarover nog geen 
definitief besluit is genomen. Kwam er al gauw achter 
dat onderwerpen vooraf gesloten worden en als laatste 
redmiddel stuur ik met deze mail mee datgene dat ik 
had willen voorlezen binnen de termijn van 5 minuten. 
Best een heksentoer als je eens rolt door de 
karrevrachten van formulieren.
Vooraf dank ik iedereen die de moeite neemt mijn A4 te 
lezen en ik hoop dat de deelnemers aan het lastige 
overleg een voor ons allen een gedragen besluit kan en 
durft te nemen.
Ik wens u allen sterkte en wijs inzicht toe in het 
nemen van deze lastige horde,
Hartelijks, [naam]
[mobiel nummer]
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Geachte Raadsleden, Ave 						Woerden, 13 juli 2021FXAD





Soms vraag ik me af of we als burger wel worden gezien als een inwoner van Nederland als je ziet hoe met diezelfde bewoner en dus ook met mij wordt gesold Nu ga ik het niet hebben over de tafels, provincie, RES, MER, nee ik ga het dichter bij huis houden.



Voor mij begint het bij: Green Deal, Schilderskwartier van gas af, op resultaat gestuurde enquêtes, Zoom cessies met meer ambtenaren dan deelnemers, wat je inbrengt wordt geduid zodat het past, aardgasvrij avonden, inloopavonden, dure onderzoeken waarbij bewoners inbreng niet wordt meegenomen, participanten die er voordeel bij hebben mee te werken of juist te voorkomen dat er geleverd moet worden wat wordt gevraagd, politieke partijen die het plaatsen van turbines toejuichen maar er zelf geen last van hebben, of die proberen de problemen over de gemeente verkiezingen heen te tillen, politieke partijen die gezondheidsproblemen voor zich uitschuiven door te rekenen met niet realistisch berekende decibellen of afstanden, dat het echte laaghangende fruit samen met de insecten er straks niet meer is, dat kernenergie altijd wordt afgeduwd, subsidie wordt misbruikt voor een paar Gamma lampjes, enz. enz.



En daarom vraag ik me af;

· Waarom kijkt de gemeente niet wat vaker over de gemeente grenzen door bijvoorbeeld de windenergie te schrappen in de besluitvorming, dat kan omdat de RES geen wettelijke basis heeft.(Renswoude-De Ronde Venen-Nieuwegein-Wijk bij Duurstede-Montfoort-IJsselstein-Oudewater-Lopik.)

· Waarom denkt de gemeente er niet aan dat de uitspraak van RvS wel eens veel groter kan zijn dan ze nu geloven. 

· Waarom blijven enkele partijen 240 meter hoge windturbines doordrukken als we de stroom niet op het net kunnen zetten, 10% van de omwonende ziek worden van het geluid, geplaatst op basis van een niet deugdelijk advies van de GGD, ODRU en WHO richtlijnen.

· Waarom refereert stap 5 in het concept-afwegingskader niet aan de richtlijn 2001/42/EG van de Europese Gemeenschap. 

· Waarom tegen de meerderheid in van de bewoners met turbines elektriciteit winnen waarbij de opgewekte stroom waarschijnlijk niet kwijt kunnen op het net. 

· Waarom denkt de gemeente zo gemakkelijk over het opruimen van de troep over 15 tot 17 jaar, waarbij ontsnappende zwafel-hexafluoride ( SF6) 23.000 keer erger broeikas is dan CO².

· Waarom niet een geluidswal stijf ingebed door zonnepanelen, twee vliegen in een klap.

· Waarom realiseert de gemeente zich niet dat waterstof bewezen heeft een goede vervanger te kunnen zijn van aardgas en dat de ontwikkelingen veel sneller gaan ( plan HyWay 27 ) dan tot nu toe wordt aangenomen. 

· Waarom horen we zo weinig over kernenergie als je weet dat een kerncentrale 250 wind-turbines kan vervangen door 1200/1500 megawatt op te wekken tegenover 5.6.megawatt.

· Kosten energieakkoord geschat 100 miljard, centrale 7/13 miljard. 



Maar wat ik nog het ergste vind zijn  altijd de sussende woorden: Haalbaar en Betaalbaar, geeft geen enkele garantie en mijn Haalbaar en Betaalbaar is de zijne niet! Zegt dus niks concreets!

En: Terug geworpen op mijn jeugdherinneringen  moet ik ineens ergens weer aan Wennen! 
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Geachte Raadsleden, Ave       Woerden, 13 juli 2021 

 

Soms vraag ik me af of we als burger wel worden gezien als een inwoner van Nederland als je 

ziet hoe met diezelfde bewoner en dus ook met mij wordt gesold Nu ga ik het niet hebben over 

de tafels, provincie, RES, MER, nee ik ga het dichter bij huis houden. 

 

Voor mij begint het bij: Green Deal, Schilderskwartier van gas af, op resultaat gestuurde enquêtes, Zoom 

cessies met meer ambtenaren dan deelnemers, wat je inbrengt wordt geduid zodat het past, aardgasvrij 

avonden, inloopavonden, dure onderzoeken waarbij bewoners inbreng niet wordt meegenomen, participanten 

die er voordeel bij hebben mee te werken of juist te voorkomen dat er geleverd moet worden wat wordt 

gevraagd, politieke partijen die het plaatsen van turbines toejuichen maar er zelf geen last van hebben, of die 

proberen de problemen over de gemeente verkiezingen heen te tillen, politieke partijen die 

gezondheidsproblemen voor zich uitschuiven door te rekenen met niet realistisch berekende decibellen of 

afstanden, dat het echte laaghangende fruit samen met de insecten er straks niet meer is, dat kernenergie altijd 

wordt afgeduwd, subsidie wordt misbruikt voor een paar Gamma lampjes, enz. enz. 

 

En daarom vraag ik me af; 

❖ Waarom kijkt de gemeente niet wat vaker over de gemeente grenzen door bijvoorbeeld de windenergie 

te schrappen in de besluitvorming, dat kan omdat de RES geen wettelijke basis heeft.(Renswoude-De 

Ronde Venen-Nieuwegein-Wijk bij Duurstede-Montfoort-IJsselstein-Oudewater-Lopik.) 

❖ Waarom denkt de gemeente er niet aan dat de uitspraak van RvS wel eens veel groter kan zijn dan ze 

nu geloven.  

❖ Waarom blijven enkele partijen 240 meter hoge windturbines doordrukken als we de stroom niet op 

het net kunnen zetten, 10% van de omwonende ziek worden van het geluid, geplaatst op basis van een 

niet deugdelijk advies van de GGD, ODRU en WHO richtlijnen. 

❖ Waarom refereert stap 5 in het concept-afwegingskader niet aan de richtlijn 2001/42/EG van de 

Europese Gemeenschap.  

❖ Waarom tegen de meerderheid in van de bewoners met turbines elektriciteit winnen waarbij de 

opgewekte stroom waarschijnlijk niet kwijt kunnen op het net.  

❖ Waarom denkt de gemeente zo gemakkelijk over het opruimen van de troep over 15 tot 17 jaar, waarbij 

ontsnappende zwafel-hexafluoride ( SF6) 23.000 keer erger broeikas is dan CO². 

❖ Waarom niet een geluidswal stijf ingebed door zonnepanelen, twee vliegen in een klap. 

❖ Waarom realiseert de gemeente zich niet dat waterstof bewezen heeft een goede vervanger te kunnen 

zijn van aardgas en dat de ontwikkelingen veel sneller gaan ( plan HyWay 27 ) dan tot nu toe wordt 

aangenomen.  

❖ Waarom horen we zo weinig over kernenergie als je weet dat een kerncentrale 250 wind-turbines kan 

vervangen door 1200/1500 megawatt op te wekken tegenover 5.6.megawatt. 

❖ Kosten energieakkoord geschat 100 miljard, centrale 7/13 miljard.  

 

Maar wat ik nog het ergste vind zijn  altijd de sussende woorden: Haalbaar en Betaalbaar, geeft geen enkele 

garantie en mijn Haalbaar en Betaalbaar is de zijne niet! Zegt dus niks concreets! 

En: Terug geworpen op mijn jeugdherinneringen  moet ik ineens ergens weer aan Wennen!  
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